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»در گوشی« میزبان بچه ها و مجید قناد شد

 جدیدترین مستند از کیارستمی در کن

پخش یک سریال جدید از سوم خرداد

محمد بهرامی درگذشت

 »رهایم کن« 
فاقد مجوز تولید و انتشار از ساتراست

نمایش »در گوشـــی« به نویسندگی و کارگردانی نرگس 
اصغـــری و بـــا حضـــور مجید قنـــاد روی صحنـــه رفت.

نمایش »در گوشـــی« بر اساس داستان مربای شیرین 
اثر هوشـــنگ مرادی کرمانی به نویسندگی و کارگردانی 
نرگـــس اصغری از روز دوشـــنبه ۲۵ اردیبهشـــت  ماه در 
تالار هنر پیـــش روی مخاطبان تئاتر کـــودک و نوجوان 
قرارگرفـــت و تـــا ۲۵ خردادمـــاه هر روز بجز شـــنبه ها و 
ایام ســـوگواری ســـاعت ۱۷:۳۰ و با قیمت بلیت پنجاه 
هزار تومـــان برای مخاطـــب کودک و نوجـــوان در تالار 

هنر بـــه روی صحنه می رود. /ایســـنا

مستند »کیارستمی مشغول کار اســـت« در بازار جشنواره 
بین المللی کن عرضه خواهد شد.»کیارســـتمی مشـــغول 
کار اســـت« دومین مســـتند ســـیف اله صمدیان است که 
به عباس کیارســـتمی و شـــور بی حـــد و مرز او بـــه »کار« و 
»خلاقیت« می پـــردازد. این فیلم قرار اســـت در بازار فیلم 
کـــن ۲۰۲۳ توســـط »دریم لب فیلمز« با مدیریت نســـرین 
میرشـــب، معرفـــی و ارائه شـــود.تصاویر این مســـتند ۷۶ 
دقیقـــه ای، حاصل دوســـتی، همکاری و بیـــش از دو دهه 
ســـفرهای مشـــترک صمدیان بـــا کیارســـتمی در داخل و 

خارج از کشـــور است./ایسنا  

 ســـریال »قهوه تـــرک« بـــه کارگردانی علیرضـــا امینی و 
تهیه کنندگـــی محمد شایســـته از چهارشـــنبه )ســـوم 
خـــرداد( در شـــبکه نمایـــش خانگی عرضه می شـــود.

حامد بهداد، ســـارا رســـول زاده، امیر جعفری، مجتبی 
پیـــرزاده، محمـــد ولیـــزادگان، امیـــر نـــوروزی، بهـــاره 
کیان افشـــار، شـــاهرخ فروتنیان، عرفان ناصری، فرید 
سجادی حســـینی، پیام احمدی نیا، ایپـــک تن الجای، 
ســـلطان ســـاروهان و مهمت پولات از جمله بازیگران 
سریال »قهوه ترک« هســـتند. فیلمنامه این اثر توسط 
محمـــد رضایی راد بر اســـاس طرحی از نغمـــه ثمینی و 

محمـــد رضایی راد به نـــگارش در آمده اســـت./ایرنا

از  و  نگارگـــر  بهرامـــی طـــراح، گرافیســـت،  محمـــد 
پایه گذاران گرافیک نوین ایران، روز گذشـــته )دوشنبه 
٢۵ اردیبهشـــت( در سن ٩٧ سالگی درگذشت. گفتنی 
اســـت که آییـــن تشـــییع پیکـــر ایـــن هنرمنـــد فقید، 
پنجشـــنبه )۲8 اردیبهشت( ســـاعت ۱۰ صبح از مقابل 

خانه هنرمنـــدان ایـــران برگزار می شود./تســـنیم

ســـازمان تنظیـــم مقررات رســـانه های صـــوت و تصویر 
فراگیـــر درفضای مجازی اعلام کرد: با توجه به انتشـــار 
برخی ســـؤالات و ابهامات درباره پخش سریال »رهایم 
کن« از ســـکوی فیلیمو به اطلاع می رساند این سریال 
فاقد مجوز تولید و انتشـــار از ساتراست.بر اساس این 
گـــزارش، با توجه بـــه تفاهـــم وزارت فرهنگ و ارشـــاد 
اســـلامی و ســـازمان صدا و ســـیما طبق اعـــلام وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســـلامی تبلیغات محیطی این سریال 
که فاقـــد مجوز اســـت به طـــور کامـــل از تمام کشـــور 

جمع آوری شده اســـت. /ایرنا

اخبار

مردم ما باید 
عادت کنند 
تراژدی و آثار 

فاخر ببینند. 
لازم است 

همچنان شعر 
و ادبیات را 

تقویت کنیم. 
شعر، وزنه ای 

در ادبیات 
است و ما 

تاریخ هزار 
ساله در این 

حوزه از رودکی 
تا به امروز 

داریم

نقـــش  یگـــر  ز با حســـینی  محســـن 
»جاماســـب« در نمایـــش »هفت خـــان 
اســـفندیار« عقیـــده دارد نمایش هـــای 
خوب و فاخـــر زبان و ادبیات فارســـی را 
تقویـــت می کننـــد. به گـــزارش خبرنگار 
مهر، محسن حســـینی کارگردان، طراح 
و بازیگـــر تئاتـــر، ســـینما و تلویزیون که 
این شـــب ها در نمایش موزیکال »هفت 
خان اســـفندیار« به کارگردانی حســـین 
پارســـایی در نقش جاماســـب به ایفای 
نقـــش می پـــردازد، ســـابقه ای طولانـــی 
در زمینه بازیگـــری و کارگردانـــی دارد. او 
دارای مدرک کارشناســـی و کارشناســـی 
ارشـــد تئاتر، درام و ارتباطات از دانشگاه 
یوســـتوس لیبیک گیســـن آلمان است 
کـــه اندوخته ها و تجربیاتـــش در عرصه 

هنـــر از او بازیگـــر و کارگردانـــی حرفه ای 
ســـاخته کـــه آثـــارش بـــر پایـــه پژوهش 
از حـــرکات فیزیـــکال و  و بهره گیـــری 

پرفورمنس اســـتوار اســـت.
حســـینی در گفت و گـــو با »مهـــر« درباره 
چگونگـــی حضـــور در این اثر نمایشـــی 
گفت: حکیم ابوالقاســـم فردوســـی در 
قلـــب، روح، روان، جـــان، جســـم و تن 
همـــه ایرانیان جـــای دارد که شـــاهنامه 
را بـــه عنوان سیاســـی ترین اثـــر منظوم 
این ســـرزمین به یادگار گذاشـــته است. 
»هفت خـــان اســـفندیار« نیز داســـتانی 
شـــاخص از شـــاهنامه اســـت بنابرایـــن 
قصه هـــای  از  یکـــی  در  بـــازی  وقتـــی 
شـــاهنامه بـــه کســـی پیشـــنهاد شـــود، 
قطعـــاً قبول خواهـــد کـــرد بنابراین من 

هـــم قبـــول کـــردم. البته کارهـــای قبلی 
آقای حسین پارســـایی را هم دیده بودم 
و بـــا ایشـــان زمانی که ســـمت مدیریتی 
داشـــتند نیز همکاری داشـــتم. آشنایی 
طولانـــی با وی موجب شـــد تـــا دعوتش 
برایـــم جـــذاب باشـــد و بـــازی در نقش 

جاماســـب را پذیرفتـــم.
وی بـــا اشـــاره به اینکه از اســـفند ســـال 
قبـــل تمرین هـــای نمایش را آغـــاز کرده 
اســـت، بیان کـــرد: قرار گرفتـــن در کنار 
بازیگران و عوامـــل نمایش برایم جذاب 
اســـت بویژه در پروژه ای به این سنگینی 
و رنگینی، آن هم بعـــد از گذر از روزهای 
ســـخت کرونـــا و درگیری هـــای چند ماه 
اخیـــر. در حال حاضر بعـــد از این مدت 
زمان طولانی مـــردم نیز مجـــدد به تئاتر 

روی آورده انـــد و همین نشـــان می دهد 
تماشـــاگران بـــه چـــه میـــزان عطـــش 

تماشـــای تئاتر داشـــته اند.
حســـینی ادامه داد: این میزان از علاقه، 
فرهنگی بودن ســـرزمین مان را بخوبی 
نشـــان می دهد و ثابت می کند نمی توان 
هر چیـــزی را با عنـــوان فرهنگ به مردم 
تزریـــق کـــرد چـــون مـــردم مـــا بخوبی 
می تواننـــد خـــوب را از بـــد و کیفیـــت 
بـــالا را از کیفیـــت پاییـــن تمیـــز دهند و 

خوشـــبختانه بخوبی آگاه هســـتند.
ایـــن بازیگـــر و پژوهشـــگر تئاتـــر دربـــاره 
اهمیت اقتبـــاس از گنجینه هـــای ادبی 
بـــا وجـــودی که برخـــی معتقد هســـتند 
دوره ســـاخت چنیـــن آثـــاری گذشـــته 
اســـت، بیان کـــرد: معتقدم کســـانی که 

عقیده دارند دوره اقتباس از ادبیات کهن 
گذشته، به اندازه کافی آگاهی و شناخت 
ندارند. چطور زمانی که در کشـــور آلمان 
»مـــاری اســـتوارت« اثر شـــیلر بـــه صحنه 
مـــی رود یـــا نمایش هایی کـــه مربوط به 
قـــرن ۱۷ و ۱8 میـــلادی اجـــرا می شـــوند 
مردم از آن اســـتقبال می کنند و سالن ها 

بشـــدت پر می شـــود. 
وقتـــی کارگردانی یک اثر منظـــوم کهن از 
کشـــورش را در دســـت می گیرد و با سیل 
خروشان تماشـــاگر در اجراهای اولیه آن 
مواجه می شـــود و می بیند که بلیت های 
هفته هـــای آینده نیز پیش فروش شـــده 
اســـت آن را نشـــانه چه می بینـــد؟ مردم 
ایران همچنان زبان و ادبیات کشورشان 

را دوست دارند. 

بـــه نظر من آنچـــه درباره مخاطـــب امروز 
گفتـــه می شـــود توهیـــن بـــه آنهاســـت. 
من فکـــر می کنـــم این موجی اســـت که 
می خواهد ایـــن اجازه را به مـــردم ندهد 
تـــا آنهـــا کارهـــای فاخـــر ببیننـــد و فقط 
ســـریال های دســـته چندم ضعیف ترکی 
و ســـریال های طنز ضعیـــف را ببینند که 

خب یـــک آفت اســـت.
کارگردان نمایش »دیوان غربی- شرقی« 
ادامـــه داد: مـــردم مـــا باید عـــادت کنند 
تـــراژدی و آثـــار فاخر ببینند. لازم اســـت 
همچنان شـــعر و ادبیات را تقویت کنیم. 
شـــعر، وزنه ای در ادبیات است و ما تاریخ 
هزار ســـاله در ایـــن حـــوزه از رودکی تا به 
امـــروز داریم. پـــس اگـــر کار خوبی روی 
صحنه آورده شـــود ادبیات و زبان فارسی 

احیا خواهد شـــد. 
اصلاً بـــا همیـــن روش ها می تـــوان زبان 
و ادبیـــات فارســـی را زنـــده نگه داشـــت. 
موسیقی، اپرا، هنرهای تجسمی، نقاشی، 
ســـینما و تئاتـــر از جملـــه راهکارهایـــی 
هســـتند کـــه کمـــک می کننـــد تـــا زبان 

اصیل فارســـی حفظ شـــود.
وی درباره علاقه برخـــی از هنرمندان 

بـــه اجـــرای نمایشـــنامه های خارجی 
گفـــت: نمی شـــود ترجمـــه درجه دوم 
و ســـوم آثـــار خارجـــی را روی صحنـــه 
بیاوریم چـــون می گوییم مـــردم اینها 
را دوســـت دارند. در ۴-۵ ســـال اخیر 
نمایشـــنامه هایی کـــه ترجمـــه شـــده 
و روی صحنـــه بـــرده می شـــود بســـیار 
پاییـــن هســـتند.  و ســـطح  ضعیـــف 
فاجعـــه اســـت اگـــر بخواهیـــم تحت 
تأثیر فیلـــم و ســـریال های ماهواره ای 
ســـلیقه  بگوییـــم  و  بگیریـــم  ر  قـــرا
مخاطب امـــروز همین اســـت. اتفاقاً 

در آلمـــان برعکس اســـت. 
تلویزیون و ســـینمای آلمـــان تحت تأثیر 
صحنه هـــای تئاتـــر آلمـــان هســـتند. ما 
هم بایـــد صحنه هایمـــان را در ایـــران به 
ســـطحی برســـانیم که تلویزیون و ارکان 
دیگر هنری فرهنگی بتواننـــد از آن تأثیر 

. بگیرند

تجربه پیشگویی در»هفت خان 
اسفندیار«

حســـینی درباره تأثیری که تئاتر می تواند 
بر ســـینما بگذارد، بیان کرد: تا خودمان 
از متـــون ادبی مـــان برداشـــت نکنیـــم، 
نمی توانیم در این زمینه موفقیتی کسب 
کنیـــم. مـــا هنـــوز نتوانســـته ایم بخوبی 
یکی از داســـتان های »هزار و یک شـــب« 
را تبدیل بـــه فیلم کنیم ولی کشـــورهای 
دیگـــر بهره شـــان را از قصه هـــای »هزار و 

یک شـــب« برده اند. 
چطـــور هالیـــوود می توانـــد با بـــازی برد 
پیت، »تروآ« را بســـازد اما ما نتوانســـتیم 
از شـــاهنامه یک اثر اقتباســـی ناب درجه 
یـــک تولید کنیم؟ بنابراین شـــاید همین 
اجرای »هفـــت خان اســـفندیار« الگویی 
شـــود که بتوان به سینماگران نشان داد، 
می شـــود از این آثار کهن اقتباس کرد و از 
ادبیات منظوم و منثور تأثیر گرفت چون 
ما در ادبیات کشورمان از اقیانوس بسیار 

ســـترگی بهره مند هستیم.
کارگـــردان نمایش »جنگنامـــه غلامان« 
متذکر شد: همبستگی و پیمانی که بین 
کارگـــردان، رهبر ارکســـتر، طـــراح صحنه 
و طـــراح حـــرکات نمایش »هفـــت خان 
اســـفندیار« به وجود آمده بـــه دلیل درک 
درســـت آنها از این متن ادبی است. این 
اثر یک اقتباس و برداشـــت آزاد از یکی از 
داستان های شاهنامه اســـت و می تواند 
بـــه عنوان یـــک الگو در عرصـــه هنر تئاتر 

باشد.  ح  مطر

محسن حسینی بازیگر  نقش »جاماسب« در نمایش »هفت خان اسفندیار«:

مردم باید عادت کنند آثار فاخر ببینند

امروز که 
روند تولید 
و اکران در 

سینما به 
حالت عادی 

و پررونق 
برگشته 

است 
همچنان 

عده ای 
ناراحت 

هستند. 
بعضی ها 

اساساً هم از 
رونق و هم از 

رکود سینما 
ناراحت 

می شوند 
و برای 

آنها فرقی 
نمی کند

ســـازمان  رئیـــس  خزاعـــی،  محمـــد 
ســـینمایی کشور در شـــصت و هفتمین 
جلســـه شـــورای معاونیـــن و مدیـــران 
سازمان سینمایی گفت: وضعیت تولید 
آثار در ســـال گذشته نشـــان می دهد که 
نقش دولـــت، در زمینه تولید فیلم ها در 
خوشـــبینانه ترین وضعیت خـــود به طور 
تقریبی ۱۰ تا ۱۵ درصد بوده اســـت. از این 
رو، در دولت ســـیزدهم اهتمـــام دولت 
بـــرای تقویت بخش خصوصـــی جدی تر 
پیگیـــری می شـــود و دغدغه مـــا تقویت 
سینماســـت.  خصوصـــی  بخش هـــای 
چرخه اکران و تولید در سینما نمایشگر 
مشـــارکت بـــالای8۰ درصـــد بخش های 
خصوصی اســـت و دولت کمک می کند 
تـــا خلأهـــای بخش های خصوصـــی را پر 
کند. بخش خصوصی در بعضی حوزه ها 
بویژه تولیدات اســـتراتژیک هنـــوز توان 
کافـــی را نـــدارد و بـــه تنهایـــی نمی تواند 
نقش آفرین باشـــد. تقویت ظرفیت های 
تولید به اشـــتغال و معیشت سینماگران 

کمک خواهـــد کرد.
 رئیس ســـازمان ســـینمایی با اشـــاره به 

اینکـــه تولید هر فیلم به منزله اشـــتغال 
بالای ۲۰۰ نفر اســـت، خاطر نشـــان کرد: 
ســـال گذشـــته در فضـــای ناآرام کشـــور 
بـــا حمایت ســـازمان ســـینمایی بالغ بر 
۳ هـــزار و 8۵۰ نفـــر در حـــوزه فیلم های 
ســـینمایی، کوتاه، مســـتند و پویانمایی 
مشـــغول بـــه کار شـــده اند و ایـــن مقدار 
قطعـــاً مطلـــوب ما نبـــوده اســـت. امروز 
انتظار جـــدی برای ایجاد تحـــول و رونق 
بیشتر در حوزه فرهنگ از ما وجود دارد. 
نبایـــد دســـت اندازها و چالش های ســـر 
راه ، ما را از رســـیدن بـــه اهداف دور کند. 
امروز کـــه روند تولید و اکران در ســـینما 
به حالت عادی و پررونق برگشـــته است 
همچنـــان عـــده ای ناراحـــت هســـتند. 
بعضی هـــا اساســـاً هـــم از رونـــق و هم از 
رکـــود ســـینما ناراحت می شـــوند و برای 

آنها فرقـــی نمی کند.
 

تیر بدخواهان سینما، به سنگ 
خورد 

رئیس سازمان ســـینمایی با بیان اینکه 
عده ای مطلقاً هم به رونق ســـینما و هم 

بـــه رکـــود آن نگاه منفـــی دارنـــد، افزود: 
در ســـال گذشـــته چالش های متعددی 
ســـینما را دچـــار مشـــکل و آســـیب کرد 
کـــه متأســـفانه خیلـــی از ایـــن اقدامات 
ســـینما  درون  در  داخلـــی  سرمنشـــأ 
داشـــته و عملکـــرد ناجوانمردانـــه ایـــن 
عـــده مورد قضـــاوت تاریخ قـــرار خواهد 
گرفت. افـــرادی از درون ســـینما تلاش 

کردنـــد ســـینما را دچـــار مشـــکل کنند 
و کوشـــیدند تولیـــد فیلم هـــا را متوقف 
کننـــد، برنامه ریزی کردند تـــا همکاران 
را از ادامـــه همـــکاری منصـــرف کننـــد و 
تیر ایـــن عده بـــرای تعطیلی ســـینما به 
ســـنگ خـــورد. بـــا این حـــال، بـــه رغم 
همه مشـــکلات روند نســـبتاً مطلوبی را 
پشت ســـر گذاشـــته ایم و با برنامه  هایی 

که در دســـت داریم، امســـال هـــم این 
روند مطلوب تر قابل پیش بینی اســـت. 
تـــلاش شـــده در حـــوزه تولیـــد و اکران 
به ســـلایق مختلـــف مخاطبان ســـینما 

توجه شـــود.
 وی بـــا اشـــاره بـــه گـــزارش ارزشـــیابی 
ســـازمان ســـینمایی عنـــوان کـــرد: ۴۶ 
درصـــد فیلم هـــای ســـینمایی در ســـال 

رئیس سازمان سینمایی کشور:

نقش دولت در تولید فیلم 
15 درصد است

گذشـــته، اجتماعـــی بوده انـــد. البتـــه 
بـــا آسیب شناســـی و نقدهایـــی کـــه در 
حـــوزه تولیـــدات ســـینمای اجتماعـــی 
وجـــود داشـــته، ســـعی کرده ایم بـــا نگاه 
استانداردســـازی بـــا مراقبت بیشـــتری 
رفتـــار کنیـــم. متأســـفانه امـــروز تصویر 
واژگونـــه ای از ایـــران در اذهـــان جهانی 
شـــکل گرفتـــه کـــه در این تصویرســـازی 
قطعاً ســـینماگران هم دخیـــل بوده اند. 
بـــه نظـــر می رســـد بـــه دلیـــل بی دقتی 
در برخـــی آثـــار، ســـیاه نمایی و تحریـــف 
جامعـــه و تاریخ معاصـــر و عرضه روایتی 
مخدوش و نازیبـــا از خانواده های ایرانی 
ذهنیـــت اشـــتباهی در افـــکار عمومـــی 
جهان ترســـیم شـــده اســـت. بـــه گفته 
وی، برخی به خاطـــر حمایت های دلاری 
و فاند کمپانی ها و جشنواره های غربی، 
جایـــزه و صندلـــی خالـــی به ســـرزمین، 
مـــردم، هویـــت و تمـــدن و تاریـــخ ایـــن 
کشـــور جفا کردند. ســـازمان سینمایی 
کوشـــیده اســـت بـــه تناســـب مطالبـــه 
و ســـلایق قشـــرهای مختلـــف جامعـــه 
بـــرای تولید آثـــار در گونه هـــای مختلف 
برنامه ریـــزی و راهبـــری کنـــد. ژانرهای 
اجتماعـــی، خانوادگی، دفـــاع مقدس، 
کمـــدی، پلیســـی و معمایـــی، کـــودک، 
ورزشـــی، تاریخی، فلســـفی، آموزشـــی و 
غیـــره در حـــوزه تولید و پخـــش و اکران 
مـــورد توجـــه ســـازمان ســـینمایی بوده 
اســـت و در هر بـــازه اکران شـــاهد اکران 

فیلم هـــای مختلـــف هســـتیم.

محمـــد فیلـــی، هنرمند پیشکســـوت 
کشـــورمان کـــه مدتـــی قبـــل به دلیل 
عارضه مغزی تحت عمـــل جراحی قرار 
گرفت، اکنون بعد از گذشـــت دوهفته 
از عمـــل جراحی شـــرایط عمومی اش 
را خوب توصیـــف می کنـــد و می گوید: 
ان شـــاءالله از یـــک ماه آینـــده می توانم 
کار کنـــم. فیلی کـــه قرار اســـت پس از 
بهبـــودی بـــا پروژه »ســـلمان فارســـی« 
داوود میرباقـــری همـــکاری کند، اظهار 
امیـــدواری می کند تا هرچه زودتر ســـر 
کار حاضـــر شـــود. او می گویـــد: »هنـــوز 
نقشـــی به طـــور دقیـــق از ســـوی آقای 
میرباقـــری برایـــم تعریف نشـــده فقط 
از مدت هـــا قبـــل دعـــوت شـــده ام و 
می دانـــم در بخـــش ایرانـــی »ســـلمان 
فارســـی« حضـــور دارم و بخـــش عمده 
ایـــن پروژه هـــم همین بخش اســـت.«
ل  یا ســـر ر  د شـــمر  نقـــش  یگـــر  ز با
»مختارنامـــه« کـــه ایـــن روزها ســـریال 
»طعـــم طمـــع« را روی آنتـــن شـــبکه 
یـــک ســـیما دارد، درباره حضـــورش در 

ایـــن مجموعـــه طنـــز اســـتانی توضیح 
داد: همان طـــور کـــه می دانیـــد »طعم 
طمـــع« یک ســـریال طنز برای اســـتان 
اصفهـــان اســـت. همـــکاری بـــا مراکز 
اســـتان ها بخصـــوص از لحـــاظ مالی، 
ســـختی های خـــودش را دارد امـــا من 
خودم چون شهرســـتانی هستم تعلق 
خاطـــری بـــه شهرســـتان ها دارم و دلم 
می خواهـــد در شهرســـتان ها کار کنم؛ 
کما اینکه تاکنون خیلـــی جاها رفته ام 
و ســـریال و تله فیلـــم کار کـــرده ام ولی 
معضلات و مشـــکلات خودشـــان را هم 
دارند. در کارهای اســـتانی دســـتمزدها 
پاییـــن اســـت و متأســـفانه پرداخت ها 
به موقع نیســـت. بـــه دلیـــل علاقه ای 
کـــه بـــه شهرســـتان ها دارم، حاضـــرم 
دستمزدهای پایین بگیرم و کار کنم اما 
متأســـفانه آنقدر پرداخت ها بد است و 
به ســـختی می شـــود به پول رســـید که 
خوشایند نیست. ای کاش این مشکل 
وجود نداشت و هنرمندان برای حضور 
در کارهـــای اســـتانی بیشـــتر تشـــویق 

می شـــدند. مـــن بـــرای صداوســـیمای 
اســـتان فارس هـــم مدت ها قبـــل کار 
کـــردم امـــا تهیه کننـــده متأســـفانه نه 
اهل شـــیراز بود و نه کار هنری بلد بود 
و در آخـــر هم دســـتمزدمان را پرداخت 
نکـــرد و ناپدید شـــد. نمی دانـــم چطور 
تهیه کننـــده شـــده بود. البتـــه من این 
موضـــوع را بـــه مســـئولان صداوســـیما 
منتقل کـــردم و تأکید داشـــتم افرادی 
ماننـــد ایـــن تهیه کننده با کارهایشـــان  

شـــأن تلویزیـــون را پاییـــن می آورند.
بـــه گـــزارش ایســـنا، فیلـــی ســـپس به 
ریـــزش مخاطبـــان تلویزیون اشـــاره و 
درباره دلایـــل آن اظهار کـــرد: اگر مردم 
می کننـــد  تماشـــا  تلویزیـــون  کمتـــر 
بخشـــی از آن بـــه همین دلایل اســـت؛ 
به خاطر ورود یکســـری افـــراد ناوارد که 
کاسبکارانه به این ماجرا نگاه می کنند. 
مـــن در کاری بـــازی کردم کـــه صراحتاً 
بیـــان می کنـــم تهیه کننـــده گاوداری 
داشـــت. آقـــای گاودار چطـــور می تواند 
کار هنـــری انجام بدهـــد؟! اصلاً چطور 

ایـــن اجـــازه بـــه او داده می شـــود؟! این 
مسائل معضلاتی هستند که گریبانگیر 
تلویزیـــون شـــده اند و مســـئولان بایـــد 
توجه کننـــد. متأســـفانه اکثـــر کارها با 
عجله و در زمان کم ســـاخته می شـــود. 
مـــا حتی ۲۰ دقیقـــه فیلم مفیـــد در روز 

هـــم کار کرده ایـــم کـــه واقعـــاً فاجعـــه 
اســـت؛ چون اصـــلاً به خوانـــدن متن 

هم نمی رســـیدیم.
یک ماه دیگر به »سلمان فارسی« 

می روم
بازیگـــر ســـریال های »تفنگ ســـرپر«، 

برخی فکر می کنند سریال سازی کاسبی است!

به دلیل 
علاقه ای که به 

شهرستان ها 
دارم، حاضرم 
دستمزدهای 
پایین بگیرم 
و کار کنم اما 

متأسفانه 
آنقدر 

پرداخت ها 
بد است و 
به سختی 

می شود به 
پول رسید 

که خوشایند 
نیست

»مختارنامـــه«،  وزگاری«،  ر وزی  »ر
»گیلدخـــت«  و  عمـــارت«  »بانـــوی 
درباره حضورش در ســـریال »سلمان 
فارســـی« هم خاطرنشـــان کرد: برای 
این پروژه در بخش ایرانی قرار اســـت 
کار کنـــم که هنـــوز شـــروع نکرده اند 
چون هنوز دکورهایشـــان تمام نشده 

 . ست ا
بخش عمده کار »ســـلمان فارســـی« 
نیـــز همیـــن بخـــش ایرانـــی اســـت. 
بـــه طـــور قطعـــی  در مـــورد نقشـــم 
صحبتـــی بـــا آقـــای میرباقری نشـــده 
اســـت. ان شـــاءالله از یک مـــاه آینده 
کـــه حالـــم بهتر شـــد مـــی روم و کارم 
را شـــروع می کنـــم. مثـــل همیشـــه 
آرزوی ســـلامتی بـــرای مـــردم خوبـــم 
دارم. ممنونـــم که برایـــم دعا کردند. 
خوشـــبختانه با شرایط بســـیار عالی 
عمـــل موفقیت آمیزی را پشـــت ســـر 
گذاشـــتم که همه را از دعـــای خیر و 
محبـــت مـــردم و تلاش تیم پزشـــکی 

خـــوب می دانـــم.


